

To: Jordan Securities Commission, Amman Stock Exchange Company's Name: ARAB CENTER FOR PHARM.& CHEMICALS Date: 31-03-2024 02:04:36 PM Subject: Election of the Chairman of the Board of Directors	السادة هيئة الاوراق المالية السادة بورصة عمان اسم الشركة: المركز العربي للصناعات الدوائية التاريخ: 31-03-2024 02:04:36 PM الموضوع: انتخاب رئيس مجلس ادارة
Please note that the Board of Directors of the Arab Center for Pharmaceutical and Chemical Industries decided, in its meeting No. 2-2024 on 3/27/2024, to elect Tantash Travel and Tourism Company as Chairman of the Board of Directors, represented by Mr. Mazen Hamza Ahmed Tantash.	يرجى العلم بان مجلس ادارة شركة المركز العربي ااصناعات الدوائية والكيماوية قد قرر في اجتماعه رقم 2-2024 تاريخ 27- 2024-3 انتخاب شركة طنطش للسياحة والسفر رئيسا لمجلس الادارة ويمثلها السيد مازن حمزة احمد طنطش
27-03-2024	27-03-2024
Please accept our sincere thanks and appreciation. Chairman of Board of Directors User Name: Mohammad ja'ara	وتفضلوا بقبول فائق الاحترام. رئيس مجلس الإدارة اسم المستخدم: Mohammad ja'ara